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 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 8.jūnijā                                                                                                          Nr. 13 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:40 
Sēde atklāta plkst. 09:45 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Inta Brence, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Guntra Kuzmina-
Jukna, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, 
Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, 
Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā, 
 Deputāts Guna Zenčenko – personīgi iemesli. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes novada pašvaldības 

darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku kolektīvu 
dalībnieki. 

2. Par finansiāla atbalsta piešķiršanu mākslas plenēra rīkošanai Viļānos. 

3. Informatīvais ziņojums par Valsts budžeta sadali pedagogiem. 
 
 

1.§ 
Par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes novada pašvaldības 

darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku 
kolektīvu dalībnieki 
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Ziņo Agnese 
Lukjanova: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes 
novada pašvaldības darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo Latviešu 
Dziesmu un XVII Deju svētku kolektīvu dalībnieki. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kopumā tie ir 87 darbinieki. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai būs, kas strādā? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Novadā ir vairāk par 2000 darbiniekiem. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Darba izpilde tiks nodrošināta. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Šāda prakse ir bijusi arī iepriekšējos Dziesmu un deju svētkos. Te iet 
runa tieši par novada darbiniekiem (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kā ir ar tiem, kuri ir atvaļinājumā? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Tiem, kuri ir atvaļinājumā, būs jāatgriežas. Jāraksta iesniegums par 
atvaļinājuma pārtraukšanu. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Tādu darbinieku būs daudz, ieskaitot pedagogus, kuri ir garajos 
atvaļinājumos. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Kādi ir priekšlikumi attiecībā uz pedagogiem? 

Izsaka priekšlikumu 
Vilis Deksnis: 

Lai vienojas ar savu vadītāju. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(atbalsta Viļa Dekšņa priekšlikumu, pauž viedokli) 

Deputāti: diskutē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
attaisnotas apmaksātas prombūtnes piešķiršanu Rēzeknes 
novada pašvaldības darbiniekiem, kuri ir XXVII Vispārējo 
Latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku kolektīvu 
dalībnieki". 

 
2.§ 

Par finansiāla atbalsta piešķiršanu mākslas plenēra rīkošanai Viļānos 
Ziņo Daiga Miščenko: Lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par finansiāla 

atbalsta piešķiršanu mākslas plenēra rīkošanai Viļānos. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Sākotnēji šis finansējums netika paredzēts Kultūras un tūrisma 
pārvaldes budžetā. Tad tas ir jāplāno no kādiem citiem līdzekļiem vai 
pēc tam jākompensē? 
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Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Pašlaik ir grūti pateikt. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tad līdzekļi jāņem no Kultūras un tūrisma pārvaldes budžeta 
līdzekļiem ar budžeta grozījumiem. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai Kultūras un tūrisma pārvaldes budžetā nav izveidojusies 
ekonomija, jo darbinieki netika pieņemti laikā? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Pagaidām ir. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Rēzeknes novada pašvaldība iegūs vismaz 10 kultūras produktus. Tās 
būs gleznas. Iedzīvotāju konsultatīvai padomei ir daudz ideju, kā šo 
ieguvumu attīstīt un tālāk popularizēt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Plenēri tika rīkoti arī iepriekš, bet nav zināms, kur šīs gleznas ir tagad. 
Šī ir atbalstāma ideja, tikai būtu jāpaskatās, kur ir darbi no 
iepriekšējiem plenēriem. Ir jāskatās, kur šīs gleznas tālāk var realizēt. 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Pirmkārt, jautājums ir par gleznu uzturēšanu un realizāciju, otrkārt, 
svarīgi, lai tā kļūtu par tradīciju, ko varētu aizsākt, un katru gadu 
organizēt citā vietā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Var palūgt, lai tiktu nodrošināta arī publicitāte, ka Rēzeknes novads 
atbalsta šāda veida aktivitātes. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir jāskatās arī jautājums par autortiesībām. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Par to lems plenēra organizētāji. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Anita Ludborža, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
finansiāla atbalsta piešķiršanu mākslas plenēra rīkošanai 
Viļānos". 

 
3.§ 

Informatīvais ziņojums par Valsts budžeta sadali pedagogiem 

Izskatīts: Informatīvais ziņojums par Valsts budžeta sadali pedagogiem. 

Sēde slēgta plkst. 10:36 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 


